

Tuairisc Aontaithe ón gcruinniú an Bord Bainistíochta ar an Mháirt an t-8ú Feabhra, 2022 ag 7:30 i.n. Bhuail an Bord Bainistíochta sa halla agus bhí masc á chaitheamh ag gach baill bord agus scaradh fisiciúl i bhfeidhm. Seo an tuairisc aontaithe ón gcruinniú sin.

Agreed Report from the Board of Management meeting on Tuesday, February the 8^{tht}, 2022 at 7:30 p.m. The Board of Management met in the hall with all members wearing a mask and physically distanced. The following is the agreed report from the meeting.

Tuairisc Aontaithe an Bhoird 8.2.22

- 1. Rinne an Bord rún chomhbhróin le clann Gabriel Uí Láimhín ar chailliúint Gabriel. Fear uasal le grá don Ghaeilge agus creideamh laidir. Suaimhneas síoraí dá anam dílis. The Board of Management extended their sympathy to the family of Gabriel Ó Láimhín on his untimely passing. Gabriel was a true gentleman with a great love for the Irish language and a deep faith. May his gentle soul rest in eternal peace.
- 2. Mhol an BB an pobal scoile uile as a gcuid oibre i rith Seachtain na Scoileanna Caitliceacha le déanaí agus a suim a chiur siad i dteachtaireachtaí Seachtain na Scoileanna Caitliceacha. The Board of Management commended the work of the school community and their engagement with the messages of Catholic Schools week recently.
- 3. Ghabh an Bord Comhghairdeachas le R.4 agus Múinteoir Michelle as a rannpháirtíocht agus buachaint ar an gComórtas Treodóireachta a bhí eagruithe ag Castlebar Adventure Hub le déanaí. The Board of Management congratulated R.4 and Múinteoir Michelle for their participation in a recent Orienteering competition organised by Castlebar Adventure Hub which they won.
- 4. Mhol an Bord tiomántas an fhoireann agus páistí na scoile maidir le bearta rialaithe Cóibhid-19 a chur i gcrích ó thús na bliana Bhí na hiarrachtaí seo soiléir sa Tuairisc iontach a fuair an scoil faoi chigireacht ar Shóláthar Sábháilte Scolaíochta roimh na Nollag.
 In mid-December the school underwent an inspection on the Provision of Safe Schooling during Covid-19. The BoM acknowledged the excellent report received by the school and acknowledged the hard work of all Staff and pupils since the beginning of the school year in implementing the schools Covid-19 Response plan.
- 5. D'aithin an Board an dul chun chinn 7% tríd na scoile, i líon na bpáistí a bhí ag siúl nó páirceáil agus siúl ar scoil le 11 lá anuas de thoradh an Dúshláin Taistil Mhór a chuir an Choiste Ghlais i gcrích ón gcéad lá de Mí Feabhra. The BoM acknowledged the 7% increase across the school, in the number of children walking; parking and striding to school as part of the 10-day Big Travel Challenge which started on the 1st of February,
- 6. Ghlac an Bord leis an Lá Saoire Banc ar an t-18ú Márta agus thacaigh siad leis an lá breise a thógáil ag deireadh na bliana. The Board agreed to take the St. Patricks Day Bank Holiday on the 18th of March and to use the discretionary day in lieu at the end of the school year.

| Beidh an chéad cruinniú boird | eile ar an Mháirt an | 28ú Márta, 2022. |
|----------------------------------|----------------------|-------------------|
| The next board meeting will take | place on Tuesday, | March 28th, 2022. |
